

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com









行程要点

❖ 全程不购物

- ◆ **漢河~北极村**:中国最北端,在这里我们可能看到一种神奇的天文景观——北极光。 (取决于天气允许)所以,漠河镇又被称为 "不夜城"
- 根河:是中国最冷的城市,境内有 "中国冷极"
- ♦ 额尔古纳湿地
- ♦ 敖鲁古雅民俗村
- → 满洲里: 满洲里原称"霍勒津布拉格" 蒙语意为"旺盛的泉水",被誉为"北疆明珠"
- ◆ **呼伦贝尔大草原**:世界最著名的四大草原之一,呼伦贝尔草原广袤无垠,有人称之为"绿色净土",有人誉之"北国碧玉"
- ◆ 海拉尔:被辽阔的『呼伦贝尔大草原』 环抱,素有"草原明珠"之称



风味美食

- ◇ 蒙餐风味
- ♦ 俄式家庭餐/铁锅炖
- ◇ 草原涮羊肉



住宿

- 海拉尔海堂酒店或同级 5*
- 草原蒙古包含独立卫生间
- 满洲里香格里拉大酒店或同级 5*
- 额尔古纳:额尔古纳大酒店或丽丽娅俄式酒店或同级 4*
- 室韦: 风格酒店或套娃风景酒店或索菲亚酒店或同级木刻楞
- 漠河:峰悦之约酒店或同级 4*
- 北极村: 索金大酒店或翅翼酒店或同级 5*
- 根河: 禾伦商务酒店或同级 4*

☞ 必须自费项目

满洲里北江明珠塔一眼望三国+北极村乘船游览中俄界江黑龙江远观俄罗斯村庄+提升满洲里卢布里西餐厅正宗俄式西餐+室韦民俗馆=RMB 600元/人

推荐自费(客人自愿参加): 草原滑草 150元/人、草原探访牧户 150元/人、 骑马 150-200元/人



第一天: 新加坡→北京→海拉尔

海拉尔被誉为内蒙古的"草原明珠城市", 地处内蒙古东北部、大兴安岭西麓、呼伦贝尔大草原的腹地,东连东北经济区,北接俄罗斯、蒙古,因海拉尔河在境内流过,市以河名。

第二天:海拉尔-呼伦贝尔草原(约2.5小时 (早/午/晚餐)

呼伦贝尔草原是世界著名的天然牧场,是世界四大草原之一,被称为世界上最好的草原**草原下马酒,赠送:哈达及每人一只风筝,**生活在内蒙大草原上的蒙古族热情好客,好骑马爱喝酒的他们,迎接客人的第一步就是请客人喝"下马酒"。

第三天: 草原-满洲里(约1小时)

(早/午/晚餐)

您可自行早起于草原观赏日出(视天气情况)。 乘坐越野车穿越呼伦贝尔草原腹地、和牛羊群 近距离接触,**打卡呼伦湖断崖、触摸呼伦湖** 湖面,前往满洲里位于内蒙古呼伦贝尔大草 原的腹地,东依兴安岭,南濒呼伦湖,西邻蒙 古国,北接俄罗斯。外观**套娃广场**、外观国 门、中苏金街、车游满洲里夜景(视天气情 况)

第四天: 满洲里-额尔古纳(约4小时) (早/午/晚餐)

黑山头马场、是自开辟边境旅游以来,最早的一家马场之一

额尔古纳湿地(含环保游览车),是中国保持原状态最完好、面积较大的湿地,被誉为"亚洲第一湿地"。这里不仅自然景观壮丽,河流、湖泊与植被四季变换,美不胜收,而且提供了独特的文化体验和娱乐活动,如观鸟、摄影和生态探险等

第五天: 额尔古纳-恩和-室韦(约4小时) (早/午/晚餐)

白桦林景区(含电瓶车)、位于内蒙古额尔古纳,占地面积近 1000 公顷,是距市区最近的一片原始森林。白桦树被誉为「纯情树」,洁白笔直的树干挺立着伸向苍穹. 沿途经过**恩和俄罗斯民族乡(观乡景)**、前往室韦,中国十大魅力民镇之一的华俄后裔之乡,与俄罗斯小镇奥洛契仅一河之隔

室韦口岸外观、友谊大桥外观、界河步行街 自由活动

第六天:室韦-漠河(全程约6小时) (早/午/晚餐)

早餐后酒店出发,开启原生态一日游。经过 俄边境的小村临江、穿过最美 G331 国道, 跨过中国最北原始森林河-激流河,午餐后, 跨越中国最北部原始林区进入漠河

第七天: 漠河-北极村(约1.5小时) (早/午/晚餐)

北极村景区(含车),北极村的最大特点就是任何一个地方,都可以说是中国最北端. 北极村碑,是中国北极村的标志性建筑 神州北极广场,广场上竖立着一座"神州北极"石碑,这块石碑是北极村的标志。 中国最北邮局(赠送每人一张名信片),这里风光独特,民风古朴,空气清新,景色怡人

第八天:北极村-(约3.5小时)满归-(约3小时)根河 (早/午/晚餐) 冷极广场、打卡冷极点、途观大兴安岭风光

第九天: 根河-海拉尔(约3.5小时) (早/午/晚餐)

远观最北哨所-最北人家、供销社,

敖鲁古雅猎民乡-驯鹿(喂食驯鹿),敖鲁 古雅也称驯鹿鄂温克人,意为杨树林茂盛的 地方。17世纪中叶,驯鹿鄂温克人从贝加尔 湖流域一带,游猎迁徙到大兴安岭密林中,

靠狩猎和饲养驯鹿为生。他们被称为"使鹿部落"和"中国最后的狩猎部落",也是中国境内保存"驯鹿文化"的民族之一。

成吉思汗广场、以千年伟人成吉思汗名称命名,是至今为止呼伦贝尔市境内最大的广场 **海拉尔古城自由活动**

第十天:海拉尔+北京+新加坡 (早餐)

早餐后,自由活动至指定时间送机返回美丽 的家园新加坡。

TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

- Mohe Artic Village, The northernmost part of China, where we may see a magical astronomical spectacle
 the Northern Lights. (Depending on weather conditions)
- ➤ Genhe: Coldest city in China, and has the title of "China's Coldest Pole"
- > Ergun Wetland
- > Aoluguya Folk Village
- Manzhouli: known as the "Pearl of Northern Xinjiang"
- Hunlunbuir Grassland: Known as Northern Jade
- ➤ Hailar: Known as "Pearl of the Grassland"



MEALS INCLUSION

- Special Cuisines inclusions:
- ✓ Mongolian Cuisine
- ✓ Russian Family Meal/Iron Pot Stew
- ✓ Grassland Hotpot Mutton



ACCOMMODATION

Accommodation: 4 +5* Hotel

- ✓ Hailar: Hailar Haitang Hotel or Similar
- ✓ Grassland: Mongolian Yurt with bathroom
- ✓ Manzhouli: Shangrila Hotel or similar
- ✓ Ergun: Eerguna Hotel or similar
- ✓ Shiwei: Styles Hotel or similar
- ✓ Mohe: Mohe Peak Yuezhiyue Hotel or similar
- ✓ Artic Village: Suojin Hotel or similar
- ✓ Genhe: Helun Business Hotel or similar

COMPULSORY TOUR

Manzhouli Beijiang Pearl Tower overlooking three countries + Arctic Village boat tour of t he Sino-Russian border river Heilongjiang ov erlooking Russian villages + Manzhouli Lubu ri Western Restaurant authentic Russian Western food + Shiwei Folk Museum = RMB 600/person.

Recommended Optional: Grassland grass ski ing 150 yuan/person, grassland visit herders 1 50 yuan/person, horseback riding 150-200 yu an/person



Day 1: Singapore Beijing Hailar
Hailar is known as the "Pearl City of the
Grassland" in Inner Mongolia. It is located in
the northeastern part of Inner Mongolia, the
western foot of the Greater Khingan Range, and
the hinterland of the Hulunbuir Grassland. It is
connected to the Northeast Economic Zone in the
east and Russia and Mongolia in the north.
Because the Hailar River flows through the
territory, the city is named after the river.

Day 2: Hailar # Hulunbuir Grassland (Apprx 2.5 hrs) (B/L/D)

Hulunbuir Grassland is a world-famous natural pasture, one of the four largest grasslands in the world, and is known as the best grassland in the world. Complimentary: Khada scarf and a kite. The Mongolians living on the Inner Mongolia grasslands are warm and hospitable. They like horse riding and drinking. You will be treated with a local traditional drink: "Dismounting wine".

Day3: Hulunbuir Grassland Manzhouli (Approx 1 hr) (B/L/D)

Today, you can opt to watch the sunrise on the grassland (if weather permits). Then take an off-road vehicle through the heart of Hulunbuir grassland, get close to cattle and sheep, photo stop at Hulun Lake Cliff, then proceed to Manzhouli, which is located in the heart of Hulunbuir grassland in Inner Mongolia, with Xing'an Mountains to the east, Hulun Lake to the south, Mongolia to the west, and Russia to the north. Exterior view of Matryoshka Square, exterior view of the national gate, Sino-Sujin Street, and a drive pass Manzhouli night view (depending on the weather).

Day 4: Manzhouli ☐ Ergun (Approx 4 hrs) (B/L/D)

Heishantou Horse Farm is one of the earliest horse farms since the opening of border tourism. Ergun Wetland (including eco buses) is the largest wetland in China that has been preserved in its original state. It is known as the "No. 1 Wetland in Asia". It not only has magnificent natural scenery, with rivers, lakes and vegetation changing with the seasons, but also provides unique cultural experiences and entertainment activities, such as bird watching, photography and ecological adventures.

Day 5: Ergun ■ Enhe ■ Shiwei (Approx 4 hrs) (B/D)

The Birch Forest scenic area (including eco car) is located in Ergun, Inner Mongolia, covering an area of nearly 1,000 hectares. It is the nearest primeval forest to the city. The birch tree is known as the "pure love tree", with a white and straight trunk standing upright and stretching towards the sky. Along the way, we pass through Enhe Russian National Township (viewing the rural scenery) and go to Shiwei, the hometown of Chinese and Russian descendants, one of the top ten charming towns in China, and is only separated from the Russian town of Olochi by a river. The exterior of Shiwei Port, the exterior of Friendship Bridge, and free time at Jiehe Pedestrian Street.

Day 6: Shiwei ♠ Mohe (Approx 6 hrs) (B/L/D)

After breakfast, we will depart from the hotel and start a one-day tour of the original ecology. We will pass the small village Linjiang on the Russian border, cross the most beautiful G331 National Road, cross the Jiliu River, the northernmost primitive forest river in China, and after lunch, cross the northernmost primitive forest area in China and enter Mohe.

Day 7: Mohe ♠ Artic Village (Approx 1.5 hrs) (B/L/D)

Arctic Village Scenic Area (including car), the biggest feature of Arctic Village is that any place can be said to be the northernmost in China. Arctic Village Monument is the landmark building of China's Arctic Village Shenzhou Arctic Square, on the square stands a "Shenzhou Arctic" stone tablet, which is the symbol of Arctic Village. China's northernmost post office (Complimentary postcard), be amazed by unique scenery, simple folk customs, fresh air, pleasant scenery.

Day 8: Artic Village ♠ (Approx 3.5 hrs)
Manguizhen ♠ (Approx 3.5 hrs)Genhe
(B/L/D)

Visit Cold Pole Square, photo stop at Cold Pole Point, and admire the scenery of Daxinganling Mountains.



Day 9: Genhe ■ Hailar (Approx 3.5 hrs) (B/L/D

Aoluguya Hunter Township - reindeer (feeding reindeer), Aoluguya - last reindeer tribe in China. In the middle of the 17th century, the reindeer tribe migrated from the Baikal Lake Basin to the dense forests of Greater Khingan Range, living on hunting and reindeer breeding. and are also one of the ethnic groups in China that preserves "reindeer culture". Genghis Khan Square, named after the thousand-year-old great man Genghis Khan is the largest square in Hulunbuir City so far. Free time at Hailar Ancient City

Day 10: Hailar → Beijing → Singapore (B)

After breakfast, free at leisure until the designated time for our flight back to Singapore.

Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2. Sequence of itinerary, meal and hotel are subject to final confirmation.
- 3. Please refer to Chinese itinerary version for more details.
- 4. Purchase of travel insurance is strongly recommended.



REMARKS:

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险

祝君旅途愉快!!!

HAVE A NICE TRIP!!!